
Paralelní dojírna FARMTEC 2x22 stání s měřením nádoje Unipuls a identi�kací dojnic. Na dojírně je nainstalovaný systém 
oplachu stání odpadní vodou z dojírny. Dojírna navazuje na stáj s kapacitou 404 dojnic. Program FARMSOFT ovládá a řídí 
nejen dojírnu, ale také sleduje a vyhodnocuje pohybovou aktivitu zvířat. Součástí investice byl i nový chladicí tank na mléko 
Serap.

Side by side milking parlor with 2 x 22 milking stalls. The parlor is equipped with a milk yield recording and cows identi�cation. There is also an 
installed �ushing system of the parlor �oor with wastewater from the parlor..The milking parlor follows the stables with a total capacity of 404 
dairy cows.  Herd management program FARMSOFT controls not only the milking process but also monitors and evaluates the activity of cows 
and ruminations. The investment also included a new Serap milk cooling tank.

Параллельный доильный зал FARMTEC 2 x 22 с измерением надоя Unipuls и идентификацией дойных коров. В доильном зале 
установлена система споласкивания стойл  отработанной водой. Доильный зал примыкает к коровнику на 404 дойных коровы. 
Программа FARMSOFT осуществляет контроль и управление работой доильного зала, а также мониторинг и анализ двигательной 
активности животных. Частью поставки был охладительный молочный танк Serap.
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nádrže na odpadní vody z proplachu mléčného potrubísystém oplachu stání dojírny

chladicí tanky SERAP na mlékoselekční branka na výstupní uličce

přítlak a rychlý odchod z dojírnyparalelní dojírna Farmtec, 2 x 1x 22 stájí

čerpadla mléka a desinfekční automatyinfo panel je umístěný přímo na dojírně
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